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Ali sme predsednik občinskega izvršnega sveta odstopiti?
Sme. Tudipo statutuje odstoppravica vsakogar. Ali sme pred-
sednik izvršnega sveta odstopiti iz osebnih razlogov? Ali mora
te osebne razloge poslancem v skupščini, ki so ga na to mesto
potrdili, natančno razložiti? Nikakorne, osebni razlogiso osebni
razlogi; kakor od tistega, ki odstopa iz zdravstvenih razlogov, ne
zahtevamo, naj nam pove natančno diagnozo svoje bolezni in
koliko časa bo zaradi nje še živel. A če daš svojega predsednika
izvršnega sveta na raženj in ga dovolj dolgo vrtiš, končno nje-
gove osebne razloge le »iztreseš« iz njega. Samo kaj, ko potem,
ko jih slišiš, spet ne veijameš. In ga vrtiš m vrtiš, da bi iz njega
iztresel tiste in ravno take, kakršne si želiš sllšati, daje namreč
krivo občinsko vodstveno zakulisje.

Nekaj takega seje dogajalo med dve uri in pol trajajočo bumo
razpravo na februarski seji grosupeljske občinske skupščine,
kjerje brez napovedi v dnevnem redu vse druge točke odrinil na
rob dva dni prej vloženi odstop predsednika grosupeljskega IS
Zdravka Štegra. Čeje Šteger imel kot predsednik, na katerega
že po funkciji letijo strele za vse, karje v občini narobe. kdaj
pomisleke o svoji uspešnosti aii celo občutek nemoči, ki ga je
morebiti (med drugim) dodal k odločitvi o odstopu, mu je zdaj
lahko odieglo - nedvoumno ga je podprla večina .poslancev.
tudi tisti, ki so še nekaj dni prej neuradno godmjali čezenj.
Štegra ne damo, bi se lahko reklo. Če ima res nizko plačo za
delo, pri katerem ga ne v petek in ne v svetek ni doma, mu
dajmo boljšo: dvojno; trojno; če človeka rabimo inje dober. ga
plačajmo, je bilo slišati iz vrst zbora združenega dela, ki je
nenapovedano razpravo o Štegrovem odstopu tudi začel. Še bolj
živahni so bili poslanci družbenopolitičnega dela. saj je njihov
predsednik Ivo Frbežar kar takoj na začetku povedal, dase mu
zdi neresno mer\jati šefa občinske vlade vsakih nekaj mesecev;
da pa se take neresne reči dogajajo, naj bi bilo po njegovem
krivo tudi to, da Demos ni pripravljen deliti občinske oblasti
tudi z drugimi. Politika vlade ne gre po Demosovi poti, pač pa
po poti skupnih dogovorov, so mu odgovaijali. Ali naš predsed-
nik izvršnega sveta lahko suvereno vaJda, je spraševal Avgust
Gril. Ali pa nekdo za kulisami spreminja smer rtfegove lastne
ceste? Dolžnost vseh treh zborovje, da to razčistimo, je pozival.
Ne igrajmo se z ljudmi, prevečje dela z reševaitfem gospodar-
stva, sociale, brezposelnosti!

»Moj odstop ima osebne razloge in je nepreklicen,« je bil
Šteger kljub zaupnici odločen, vendar z obljubo, da bo vestno
opravljal svojo funkcijo vse dotlej, ko bodo stranke izbrale
novega mandatarja za sestavo občinske vlade. Kajti seveda . če
pade /yen predsednik, pade vsa vlada. In to v trenutku, ko je
treba sprejeti občinski proračun! Kaj bi sprejemaliproračun, ko
pa je vlada v odstopu - le koga bomo potem držali za danes
dane obljube, je bilo slišati zlasti izza omizja zbora združenega
dela. Glasujmo, ali sprejmemo Štegrov odstop ali ne. Toda, alije
mogoče svobodnemu človeku preprečiti, da odide z delovnega
mesta, kjer več ne želi biti? Seveda ne. In tako so bila mnenja
spet tako deljena, da ni uspelo niti glasovanje o tem - ali naj
glasujejo o Štegrovem odstopu ali ne. S 25 glasovi za, 21 ptoti ln
12 vzdržanimi so torej glasovanje o odstopu preložili na marčno
skupščino. In malo je manjkalo, pa bi preložili tudi obravnavo
osnutka občinskega proračuna za letošnje leto, ko ne bi načelnik
za gospodarske zadeve in podpredsenik IS Franc Ahlin streznil
delegatovzopozorilom, dase31. marcaiztečezačasnottnancira-
nje; če mu danes s svojimi pripombami na osnutek ne bodo
pomagali pripraviti predloga proračuna za marčno sejo skupš-
čine, ne bo denarja ne za plače učiteljev ne za kulturo in tako
naprej.

Tako so se skrbi poslancev od Zdravka Štegra mahoma obr-
nile v neveselo prihodnost. Že osnutek tistega proračuna, ki je
bil pred njimi, je bil praktično že »pravijica«, saj so medtem
stopili v veljavo novi predpisi, po katerih bo občina morala za
lani vrniti gospodarstvu 18 milijonov dinapev, od tega na primer
samo Gradbenemu podjetju dobrih 7 milijonov. Tudi sicer bo
resnična vreč(k)a denarja skoraj za polovico bolj prazna kot lani.
Tu pa so bili zlasti prizadeti poslanci v zboru krajevnih skupno-
sti, ki so - seveda čisto po pravici - branili vsak interese
svojega ožjega okolja. Besede Avgusta Grila, naj se zavedamo,
da si bomo rezali samo skorjico kruha in še to črnega, pa so se
Ijudem tako zarezale v ušesa, da so postale naravnost antologij-
ske in jih zdaj vsi navajajo. Glasno so se izražala tudi stara
nasprotovanja med tem, alije bolje zemljo žrtvovati za donosno
obrt ali pa na njej pasti suho kravico (beri kmetijstvo) in jim
seveda tudi ta seja ni mogla dati pike na i. Še najbolj otpimi-
stično je izzvenel sprejem odloka o agromelioraciji kakih 520
hektarjev zemlje na območju Sušica-Muljava, za kar bo denar
pritekel iz republike. Marčna seja občinske skupščine bo ned-
vomno še dosti bolj vroča. Upajmo le, dajo bosta vodila zdiava
pamet in strpnost.
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